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ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 13 ianuarie 2025, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare din

data de 13 ianuarie 2025, a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată
prin Dispoziţia nr. 2/2025

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dl
Secretar general Negoe Adrian, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul
Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali, în funcție.
Ședința se desfășoară online, prin intermediul platformei “ZOOM”.

DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
- Supun la vot procesul-verbal al ședinței din data de 23 decembrie 2024:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:

- Supun la vot ordinea de zi a ședinței:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Dl CONSILIER RĂDESCU COSMIN: - am un interes personal la adoptarea proiectului de
hotărâre aflat la punctul nr. 2 al ordinii de zi, mă abțin la adoptarea acestuia, deoarece fiica mea
este legitimată la secția de tenis la acest club.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
1. Proiect de hotărâre aprobarea utilizării excedentului bugetului local rezultat la închiderea
exercițiului bugetar al anului 2024;

- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
DNA BENKE ROXANA ELENA:
Este vorba de Hotararea Guvernului nr. 1389/2024, care la articolul 1 prevede aprobarea

suplimentării sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale
pe anul 2024 cu suma de 3.348.342 mii lei din Fondul de rezervă bugetară la dispoziţia Guvernului,
prevăzut în bugetul de stat pe anul 2024, şi alocarea acesteia bugetelor locale ale
unităţilor/subdiviziunilor administrativ-teritoriale prevăzute în anexa care face parte integrantă din
prezenta hotărâre, pentru plata unor cheltuieli curente şi de capital, acesta este articolul din hotarare,
iar pentru adresa care am primit-o de la ANAF, pentru instiintare privind alocarea sumei, pot sa o
trimit acuma pe WHATSAPP. Face referire la articolul din hotararea guvernului, si la suma de trei
milioane de lei care ne-a fost alocată.

DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Sunt mulțumită de raspuns, dar nu sunt mulțumită de felul în care sunt prezentate proiectele în
documente. Era mult mai simplu dacă lucrurile astea le aflam din raportul dumneavoastră, inclusiv
faptul că suma este repartizată pe capitolele enumerate in raport, datorită faptului că nu au fost
achitate facturile lunii decembrie.

DL BUTULESCU VALERIU:
În primul rând vă spun la mulți ani, și să colaborăm bine și in anul acesta. Aș dori, dacă se poate
foarte pe scurt să anulez în parte teama pentru colegii mai tineri cand suntem puși în situatia să
votăm proiecte care nu au o legalitate temeinică. Aici aș merge, în experiența pe care o am, aproate
35 de ani. Și noi la inceput am avut emoții, până am înțeles care este rolul și care sunt competențele
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unui consilier. Nu noi garantăm și decidem legalitatea unor proiecte. Pentru acestea sunt specialistii
din aparatul de specialitate ale primarului, și în ultima instanță, instanța, dacă este sesizată. Dacă
noi consilierii ar trebui să stabilim legalitatea proiectelor, răspunzând pentru asta, material și penal,
vă spun că nu s-ar mai face nimeni consilier. Noi nu avem nici pregătirea, cea mai mare parte a
noastră. Atunci ce facem noi, consilierii ? Noi trebuie să analizăm sub aspectul oportunității acestor
proiecte pentru populația Petroșaniului, pentru dezvoltarea municipiului. Aceasta este principala
noastră misiune. Bineințeles, dacă avem niște sesizări de moment pentru niște lucruri care nu sunt
ok, le putem discuta, dar a bloca niste proiecte, și aici vă atrag atenția că de trei luni lucrăm
împreună și sun o gramadă de proiecte, pentru care dacă nu votam noi, cei zece, nu se realizau.
Erau proiecte importante.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:

- Dacă nu mai sunt discuții, dar vă rog doar pe marginea proiectului, dacă nu, supun la vot
proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 1/2025.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea scutirii de la plata biletelor pentru transportul cu
telescaunul în perioada ianuarie 2025-aprilie 2025 pentru elevii și profesorii din cadrul Clubului
Sportiv Şcolar Petroşani.

- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MACAVEI VIORICA:
As vrea să se consemneze, dacă se poate, în cazul în care mai apar solicitări pentru copiii din zona
noastră să fim deschiși și către alte asociații și cluburi.
DL PRIMAR:
Dacă-mi dați voie doamna președinte, la mulți ani tuturor. Acolo este și un tabel pentru copiii care
beneficiază de gratuitate, este vorba de copiii care sunt la secția de schi. Desigur, orice solicitare
care vine, o putem analiza și o supunem atenției consiliului local. Dacă se hotaraște scutire, sigur că
o să acordăm aceste scutiri.
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Ținând cont că domnul consilier Rădescu Cosmin şi-a anunțat interesul personal la începutul
ședinței, nu mai este luat în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii și nu are drept de vot
la adoptarea acestei hotărâri.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:

- Dacă nu sunt alte discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 2/2025.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local,
convocată pentru data de 13 ianuarie 2025.

Petroşani, 13 ianuarie 2025
PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,
BURDUF MARGARETA

CONTRASEMNEAZĂ,
SECRETAR GENERAL

ADRIAN NEGOE


